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Výbor  dopravy Zastup i te lstva L ibereckého k ra je   
U Jezu 642/2a • 461 80 Liberec 2 • tel.: + 420 485 226 472 • fax: + 420 485 226 111 

sona.kohoutova01@kraj-lbc.cz   www.kraj-lbc.cz   IČ: 70891508 

VÝBOR DOPRAVY 
ZASTUPITELSTVA LIBERECKÉHO 

KRAJE 

ZÁPIS č. 3. 

ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

ze dne 19. 03. 2019 
 

 

 

Přítomní: Ing. Milan Kouřil, Bohumil Kašpar, Ing. Luděk Sajdl, František Kaiser, Mgr. Jiří Ulvr,  

PhDr. Miroslav Hudec, Bc. Tomáš Levinský, Mgr. Vladimír Vyhnálek, Ing. František Pešek, 

Petr Šimoník, Bc. Jan Stejskal, Pavel Janoušek, Ing. Josef Jeníček 

 

Omluveni: Ing. Ivan Jágr, Jaromír Červenka 

 

 

Hosté: Ing. Jan Sviták, Ing. Jan Čáp, Ing. Jiří Hruboň, Ing. Jan Polák, Ing. Jiří Řádek,  

Ing. Iveta Moravcová 

 

Omluveni: Ing. Pavel Blažek, Ing. Jan Růžička, Ing. Petr Šén 

 

 

Počet přítomných členů výboru dopravy na začátku jednání 13, tudíž byl usnášeníschopný. 

 

 

1. Zahájení: 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil zahájil zasedání výboru 

dopravy, přivítal všechny přítomné a požádal nově zvoleného člena výboru dopravy Mgr. Jiřího Ulvra, 

aby se představil. 

 

1. Zahájení                                                                                             Ing. Milan Kouřil 

2. Volba ověřovatele zápisu                                                                   Ing. Milan Kouřil 

3. Změna termínu zasedání výboru dopravy v dubnu 2019   Ing. Milan Kouřil 

4. Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava  

Ing. Iveta Moravcová 

5. Informace z rezortu dopravy                                                             Ing. Jan Sviták 

 Informace z aktuální činnosti 

 Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

6. Informace z odboru dopravy      Ing. Jan Čáp 

 Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s.r.o.               Ing. Jiří Hruboň 

 Informace z aktuální činnosti 
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8. Informace o činnosti Autobusy LK s.r.o.             Ing. Jiří Řádek 

 Informace z aktuální činnosti 

9. Informace koordinátora BESIP LK                                               Ing. Jan Polák 

 Informace z aktuální činnosti 

10. Informace o činnosti KSSLK, p. o.                                                Ing. Jan Růžička 

 Informace z aktuální činnosti  

11. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.                                               Ing. Petr Šén 

 Informace z aktuální činnosti 

12. Různé                                                                                       Ing. Milan Kouřil 

 

Hlasování o programu: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

 Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava  

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 105/19 snížení výdajů kapitoly 923 06 – 

Spolufinancování EU, odboru dopravy a navýšení kapitoly 912 07 - Účelové příspěvky PO, 

odbor kultury, památkové péče a cestovního ruchu, poskytnutí mimořádného účelového 

příspěvku Severočeskému muzeu v Liberci, p. o. na zajištění záchranného archeologického 

výzkumu – projekt „Silnice III/2904 Oldřichov (vč. humanizace)“ 

 Poskytnutí dotací z rozpočtu Libereckého kraje na podporu dopravní výchovy na dětských 

dopravních hřištích v Libereckém kraji v roce 2019 

 ČSAD Liberec, a. s. – navýšení majetkové účasti Libereckého kraje úpisem akcií 

 Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 104/19 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů  

v kapitole 913 06 – Příspěvkové organizace, odbor dopravy 

 Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/3828/2018 o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého 

kraje pro Obec Dubnice na projekt „Smíšená stezka pro pěší a cyklisty“ 

 Informace k ukončení šetření ÚOHS ve věci nákupu akcií dopravce společností Autobusy LK,  

s. r .o. 

 Statistika dopravních nehod v Libereckém kraji včetně tiskové zprávy mapující nehody  

02/2019 a tisková zpráva o proběhlé akci na Krajském úřadě Libereckého kraje – program  

pro mladé a začínající řidiče  

 Písemná zpráva pro 3. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2019 - 

Silnice LK a. s. 

 

 

2. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda výboru dopravy Ing. Milan Kouřil navrhl Ing. Františka Peška. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 
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3. Změna termínu zasedání výboru dopravy v dubnu 2019 

 

Předseda výboru dopravy Ing. Milan Kouřil informoval o změně termínu zasedání Zastupitelstva 

Libereckého kraje v dubnu 2019, které se přesouvá z 30. dubna 2019 na 23. dubna 2019. V souvislosti 

s touto změnou je nutná i změna termínu zasedání výboru dopravy v dubnu 2019. Předseda výboru 

dopravy předložil k projednání nový termín zasedání výboru, a to v úterý 16. dubna 2019 v 15:30 hodin.  

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 03/19/VD/08 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje nový termín zasedání výboru 

dopravy v dubnu 2019, a to v úterý 16. dubna 2019 v 15:30 hodin. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

4. Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava  

  

Ing. Iveta Moravcová informovala, že Zastupitelstvo Libereckého kraje schválilo usnesením č. 516/18/ZK 

podmínky a Vyhlášení programů dotační fond oblasti podpory doprava, Program 6.1 - rozvoj cyklistické 

dopravy – 5.006.516 Kč a program 6.3 - podpora projektové přípravy – 2.212.729 Kč.  

Program 6.1 se týká podpory výstavby, údržby a opravy komunikací pro cyklodopravu, strategických 

směrů cyklodopravy, záměrů segregované infrastruktury cyklodopravy, cyklostezek, cyklostezek se 

smíšeným provozem, jízdních pruhů pro cyklisty a cykloturistických tras Libereckého kraje;  

Program 6.3 je zaměřen na podporu projektové přípravy výstavby, údržby a opravy komunikací pro 

cyklodopravu, strategických směrů cyklodopravy, záměrů segregované infrastruktury cyklodopravy, 

cyklostezek, cyklostezek se smíšeným provozem, jízdních pruhů pro cyklisty a cykloturistických tras 

Libereckého kraje. 

V programu 6.1 bylo podáno 10 žádostí o dotaci. V únoru proběhla odborem dopravy administrativní 

kontrola podaných žádostí. U 5 žádostí došlo k odečtení neuznatelných výdajů. Po úpravě celkových 

nákladů projektů a výše dotace, všechny žádosti splnily podmínky vyhlášeného programu a mohou být 

dále hodnoceny hodnotícím orgánem. Celkové upravené výdaje projektu ze žádostí jsou 28.077.933,30 Kč 

a požadovaná výše dotace je 14.600.127,57 Kč.  

V programu 6.3 bylo podáno 13 žádostí o dotaci. V únoru proběhla odborem dopravy administrativní 

kontrola podaných žádostí. Jeden žadatel požadoval vyšší dotaci než je 800.000 Kč, a proto musel být 

vyloučen z dalšího hodnocení, jelikož nebyly dodrženy podmínky. Celkové výdaje projektu žádostí  

v administrativním souladu je 8.622.645 Kč a požadovaná výše dotace je 5.483.033 Kč.  

Sdělila, že po administrativní stránce všechny žádosti dle výše uvedeného splnily podmínky vyhlášených 

programů a mohou být dále hodnoceny hodnotícím orgánem. 

 

Diskuze: P. Šimoník, J. Sviták, J. Čáp, L. Sajdl, P. Janoušek, F. Pešek 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/19/VD/09 
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Výbor dopravy vyhodnotil došlé žádosti dle stanovených podmínek a kritérií programů Dotačního fondu 

programů 6.1 Podpora rozvoje cyklistické dopravy a 6.3 Podpora projektové přípravy a doporučil 

navýšení alokace v kapitole 926 06 ve výši 3.041.600 Kč pro plnou podporu požadovaných dotací  

u nejlépe hodnocených projektů.  

Doporučuje zastupitelstvu kraje k rozhodnutí navýšení alokace kapitoly 926 06 – Dotační fond, odbor 

dopravy v programu 6.1 o 2.812.579 Kč a v programu 6.3 o 229.021 Kč. V programu 6.1 by bylo plně 

podpořeno 5 projektů a v programu 6.3 6 projektů. Ve vyhlášení programu 6.1 a 6.3 navrhuje 

zastupitelstvu kraje schválit zásobníky projektů, které nemohly být podpořeny z důvodu nedostačující 

alokace -  5 projektů v zásobníku 6.1 a 6 projektů v zásobníku 6.3 a doporučuje rozhodnout u těchto 

projektů v zásobníku o poskytnutí dotace v pořadí dle výše bodového hodnocení a maximálně do výše 

alokace, v případě navýšení alokace v roce 2019. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

5. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták informoval o probíhajících výběrech dopravců v železniční dopravě na jednotlivé tratě 

v rámci Libereckého kraje. Stále řeší oblast označená jako Liberecký kraj - Východ, kde je přijato 

usnesení a schválen postup takový, že se jedná pouze s dopravcem České dráhy a. s.. V předchozí fázi 

došlo ke schválení záměru jednání s dopravcem ARRIVA vlaky s. r. o. na trati z Liberce do Staré Paky. 

S tím je spojena řada jednání, kde se řeší smluvní podmínky, nasazení typu vlaků, a pak samozřejmě i 

jednání se sousedními kraji, tzn. Ústeckým, Středočeským a Královéhradeckým, aby byla vyřešena 

návaznost v rámci krajů. 

J. Sviták sdělil, že probíhají práce na utváření vlastního autobusového dopravce. Uvedl, že vše probíhá dle 

nastaveného harmonogramu.  

Dále informoval, že současně s tím se společně s KORID LK, spol. s r.o. řeší i nákup odbavovacích 

strojků, což je poměrně složitá problematika. 

Dále uvedl, že v posledních dnech se musel Liberecký kraj vypořádat s námitkami jedné stavební firmy 

k zadávacím dokumentací probíhajících veřejných zakázek na rekonstrukce silnic, která uvádí, 

Libereckým krajem nastavené podmínky jsou příliš přísné. Připomínkována byla například maximální 

přístupna hodnota veřejné zakázky nebo výše finančních postihů. Liberecký kraj nemá důvod podmínky 

zmírňovat. Musel být posunut termín pro podání nabídek. 

J. Sviták uvedl, že se snaží objet kraj a navázat kontakt. Využívá k tomu jednání svazků obcí 

v jednotlivých regionech. Z každého jednání získává stěžejní informace, co v tom daném území je 

považováno za prioritu a je možno na to nějak reagovat. Týká se to zejména rekonstrukcí komunikací,  

i plánovaných oprav a velkoplošných oprav. 

J. Sviták zmínil také cyklodopravu, která je v dlouhodobě podfinancovaná. Předpoklad je, že se podaří   

částku podstatně navýšit. S ohledem na další roky se bude interně zpracovávat aktualizaci dokumentu 

rozvoje cyklodopravy. V rámci jednotlivých regionů to není optimálně nastaveno, je roztříštěná síť 

cyklostezek, které na sebe nenavazují. 

Informoval o spolupráci s městem Liberec, kde se řeší autobusový terminál, řeší se vize úpravy 

železničního uzlu v Liberci. 

Na závěr J. Sviták uvedl, že má rezort dopravy zažádáno o navýšení finančních prostředků na běžnou 

údržbu z přebytku hospodářského výsledku. 
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Diskuze: 

M. Hudec znovu upozornil na přetrvávající problémy s návazností vlakových spojů na hranicích 

Libereckého a Ústeckého kraje, mimo jiné na trati 080 v oblasti Lužických hor. Řada osobních vlaků  

ze směru od České Lípy a Nového Boru končí bez jakékoliv dopravní návaznosti ve Svoru místo, aby 

dojela na Jedlovou, kde teprve je možnost přípojů do dalších směrů. Rovněž to komplikuje cestování 

právě do Lužických hor a do Šluknovského výběžku, tedy do oblastí  denní rekreace obyvatel Novoborska 

a Českolipska. Kvituje s úlevou, že Arriva, od prosince  letošního roku nový provozovatel rychlíkové 

dopravy na trati z Kolína,  nebude rychlíky ukončovat už v Novém Boru, což nějaký čas hrozilo, nýbrž že 

povede vlaky až do Rumburka stejně jako dosavadní dopravce České dráhy. 

Dále uvedl, že stále nevyřešen však zůstává přestup v Rybništi na trať 089 ve směru Varnsdorf-Žitava-

Liberec. Jsou zde tzv. nepřípoje, takže je prakticky vyloučeno cestovat vlakem z České Lípy a Nového 

Boru do Varnsdorfu, což sice částečně kompenzuje dálková autobusová doprava, ale už to neplatí třeba  

o Žitavě, což je jedna z oblíbených turistických destinací v příhraničí. Zájem na tomto spojení ze Saského 

a Českého Švýcarska do Jizerských hor má přitom i německá strana, která si od toho slibuje výrazné 

oživení turistického ruchu v celé jmenované oblasti a impuls rozvoje navazujících služeb. 

M. Hudec opět také upozornil na nevhodnost zrušení některých zastávek na trati 086 z České Lípy  

do Liberce. Mimo jiné i proto, že tak obyvatelé menších obcí (zaměstnanci, studenti!) ztratili přímé 

spojení do Liberce, do škol, do zaměstnání. Povede to jen k většímu využívání osobních aut, což je  

v přímém rozporu s deklarovanými cíli dopravní politiky Libereckého kraje. 

 

6. Informace z odboru dopravy 

 

Ing. Jan Čáp poskytl členům výboru dopravy mapu zobrazující přehled připravovaných projektových 

dokumentací k realizaci staveb od r. 2020 na silnicích II. a III. třídy. Jednotlivé projekty jsou v různém 

stavu projekční přípravy. Mapa je uložena na krajském webu, pod odborem dopravy. Dále podal 

podrobnou informaci o požadovaných prostředcích z hospodářského výsledku kraje. Orgány kraje budou 

požadavky řešit na dubnovém zasedání.  

 

Projednání materiálů do 3. jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 26. 03. 2019 

 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 105/19 snížení výdajů kapitoly 923 06 – Spolufinancování 

EU, odboru dopravy a navýšení kapitoly 912 07 - Účelové příspěvky PO, odbor kultury, památkové 

péče a cestovního ruchu, poskytnutí mimořádného účelového příspěvku Severočeskému muzeu v 

Liberci, p. o. na zajištění záchranného archeologického výzkumu – projekt „Silnice III/2904 

Oldřichov (vč. humanizace)“- k bodu jednání ZLK 03/19/32 

 

Předmětem materiálu je informace o rozhodnutí rady kraje o zajištění záchranného archeologického 

výzkumu prostřednictvím Severočeského muzea v Liberci v rámci akce „Silnice III/2904 Oldřichov (vč. 

humanizace)“, náklady za provedení výzkumu budou hrazeny formou mimořádných příspěvků. 

S tímto souvisí odsouhlasení změny rozpočtu – rozpočtového opatření č. 105/19, na základě které budou 

po schválení zastupitelstvem kraje převedeny prostředky do kapitoly 912 07 – Účelové příspěvky PO, 

odboru kultury, památkové péče a cestovního ruchu: 

a) č. akce 7500771702 - „Zajištění ZAV Oldřichov – pro projekt Silnice III/2904 Oldřichov 

(Dohled)“ 

b) č. akce 7500781702 - „Zajištění ZAV Oldřichov – pro projekt Silnice III/2904 Oldřichov 

(Výzkum)“ 
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Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/19/VD/10 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. č. 105/19, kterým se snižují výdaje kapitoly 923 

06 – Spolufinancování EU, odboru dopravy, akce „IROP – II/2904 Mníšek od III/2907 – Oldřichov 

(hum.)“ celkem o částku 1.561.626 Kč a současně se navyšují výdaje v kapitole 912 07 – Účelové 

příspěvky PO, odbor kultury, památkové péče a cestovního ruchu, celkem o částku 1.561.626 Kč, kde se 

zavádí dva nové dílčí ukazatele: 

a) č. akce 7500771702 - „Zajištění ZAV Oldřichov – pro projekt Silnice III/2904 Oldřichov 

(Dohled)“ – Severočeské muzeum v Liberci, příspěvková organizace, k zajištění záchranného 

archeologického průzkumu v rámci akce „Silnice III/2904 Oldřichov (vč. humanizace)“ ve výši 

837.320 Kč, 

b) č. akce 7500781702 - „Zajištění ZAV Oldřichov – pro projekt Silnice III/2904 Oldřichov 

(Výzkum)“ – Severočeské muzeum v Liberci, příspěvková organizace, k zajištění záchranného 

archeologického průzkumu v rámci akce „Silnice III/2904 Oldřichov (vč. humanizace)“ 724.306 

Kč. 

a uložit Ing. Jitce Volfové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a 

informatiky, aktualizovat rozpočet Libereckého kraje na rok 2019. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Poskytnutí dotací z rozpočtu Libereckého kraje na podporu dopravní výchovy na dětských 

dopravních hřištích v Libereckém kraji v roce 2019 - k bodu jednání ZLK 03/19/46 

 

Jedná se jako každý rok o návrh na poskytnutí dotací provozovatelům DDH v LK. Návrh předkládaný  

ke schválení předpokládá vyplácení příspěvku ve výši 10.000 Kč, a to v případě, že počet žáků, kteří se  

na DDH zúčastní v roce 2019 zkoušek na průkaz cyklisty, bude 100 a méně. V případě, že počet žáků  

na DDH v roce 2019 bude vyšší než 100, poskytovatel příjemci poskytne k uvedené fixní částce  

10.000 Kč částku 100 Kč za každého dalšího žáka, který se zúčastní zkoušky na průkaz cyklisty na DDH. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/19/VD/11 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání a doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje rozhodnout o poskytnutí dotace v roce 2019 příjemcům uvedeným v tabulce do uvedené maximální 

výše na realizaci dopravní výchovy dětí na dětských dopravních hřištích v Libereckém kraji 

Statutární město, město, obec IČ Max. výše dotace v období 2019 v Kč 

Česká Lípa 002 60 428 89.000 

Český Dub 002 62 722 10.000 

Frýdlant 002 62 781 25.000 

Chrastava 002 62 871 10.000 
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Jablonec nad Nisou 002 62 340 85.000 

Košťálov 002 75 841 51.000 

Liberec 002 62 978 120.000 

Turnov 002 76 227 30.000 

 

vyhradit si dle ust. § 37 zákona č. 129/2000 Sb., o krajích (krajské zřízení), v platném znění, pravomoc 

schválit vzor smlouvy o poskytnutí dotace v roce 2019 na realizaci dopravní výchovy dětí na dětských 

dopravních hřištích v Libereckém kraji mezi Libereckým krajem a výše uvedenými obcemi, 

schválit vzor smlouvy o poskytnutí dotace v roce 2019 na realizaci dopravní výchovy dětí na dětských 

dopravních hřištích v Libereckém kraji mezi Libereckým krajem a výše uvedenými obcemi 

a uložit  

1. Ing. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek 

informovat o přijatém usnesení výše uvedené příjemce dotace.                

2. Ing. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek, 

podepsat smlouvy o poskytnutí dotace v roce 2019 na realizaci dopravní výchovy dětí na 

dětských dopravních hřištích v Libereckém kraji mezi Libereckým krajem a výše uvedenými 

obcemi.                    

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

ČSAD Liberec, a. s – navýšení majetkové účasti Libereckého kraje úpisem akcií - k bodu jednání 

ZLK 03/19/47 

 

Jedná se o rozhodnutí o peněžitém vkladu do společnosti ČSAD Liberec, a.s., formou kapitalizace 

pohledávek Libereckého kraje ve výši 1,664.100 Kč z titulu smluv o splátkách, které byly uzavřeny  

z důvodu smluvních pokut, nedodržení standardů, vůči úpisu nových akcií v rámci navýšení základního 

kapitálu společnosti ČSAD Liberec, a.s. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/19/VD/12 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání a doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje rozhodnout o peněžitém vkladu do společnosti ČSAD Liberec, a.s., se sídlem České mládeže 

594/33, 460 06 Liberec VI, IČ 250 45 504, formou kapitalizace pohledávek Libereckého kraje ve výši 

1.664.100 Kč z titulu smluv o splátkách č. OLP/3934/2017, č. OLP/3935/2017, č. OLP/4023/2017, č. 

OLP/4052/2017, č. OLP/4210/2017, č. OLP/4211/2017, č. OLP/91/2018, č. OLP/4278/2017, č. 

OLP/5018/2018, č. OLP/5027/2018, č. OLP/5402/2018, č. OLP/5680/2018, vůči úpisu nových akcií 

v rámci navýšení základního kapitálu společnosti ČSAD Liberec, a.s.,  

schválit 

a) Smlouvu o úpisu akcií mezi Libereckým krajem a společností ČSAD Liberec, a.s., se sídlem České 

mládeže 594/33, 460 06 Liberec VI, IČ 250 45 504, jejímž předmětem je úpis nových akcií 

společnosti ČSAD Liberec, a.s. v rámci navýšení základního kapitálu, 
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b) Dohodu o započtení pohledávek mezi Libereckým krajem a společností ČSAD Liberec, a.s., se 

sídlem České mládeže 594/33, 460 06 Liberec VI, IČ 250 45 504, jejímž předmětem kapitalizace 

pohledávek Libereckého kraje ve výši 1.664.100 Kč vůči pohledávce společnosti ČSAD Liberec, 

a.s. z navýšení základního kapitálu, 

a uložit Ing. Janu Svitákovi, náměstkovi hejtmana, řízení rezortu dopravy, investic a veřejných zakázek, 

předložit Smlouvu o úpisu akcií a Dohodu o započtení hejtmanovi kraje k podpisu.  

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 104/19 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů  

v kapitole 913 06 – Příspěvkové organizace, odbor dopravy - k bodu jednání ZLK 03/19/48 

 

Jedná se o navýšení finančních prostředků na běžnou údržbu silnic, konkrétně zapojená částky  

cca 8,5 mil. Kč, která se nevyčerpala v roce 2019 na zimní údržbu a zapojení částky 13,5 mil. Kč  

z hospodářského výsledku kraje. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/19/VD/13 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 104/19, kterým se: 

1. navyšují příjmy kraje zaslaných Krajskou správou silnic Libereckého kraje, příspěvkovou 

organizací, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06  Liberec 6, IČ 70946078 ve výši 

8.655.918 Kč v souvislosti se závěrečným vyúčtováním neinvestičního příspěvku poskytnutého na 

akci „Zimní a běžná údržba pozemních komunikací ve vlastnictví LK a ve správě KSS LK“ dle 

usnesení rady Libereckého kraje č. 132/18/RK, č. 582/18/RK a č. 1119/18/RK, 

2. navyšují výdaje v kapitole 913 06 – Příspěvkové organizace, odbor dopravy na akci „Krajská 

správa silnic LK p. o. - realizace příkazní smlouvy Silnice LK a.s. na BĚŽNOU ÚDRŽBU 2019“ 

o částku 8.655.918 Kč, 

a uložit Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a informatiky, 

aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2019. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/3828/2018 o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje 

pro Obec Dubnice na projekt Smíšená stezka pro pěší a cyklisty“ - k bodu jednání ZLK 03/19/49 

 

Jedná se o Dodatek k dotační smlouvě pro obec Dubnice na projekt Smíšená stezka pro pěší a cyklisty, 

který z důvodu majetkoprávního vypořádání se protahuje. 

  

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/19/VD/14 
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Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje vzít na vědomí žádost Obce Dubnice, Dubnice 240, 471 26 Dubnice, IČ 00525707,  

ze dne 25. 2. 2019:  

o prodloužení termínu ukončení realizace projektu „Smíšená stezka pro pěší a cyklisty“ – smlouva 

OLP/3828/2018, 

rozhodnout o změně termínu ukončení realizace projektu „Smíšená stezka pro pěší a cyklisty“  

ze dne 29. 3. 2019 na 29. 3. 2020 a se změnou termínu pro předložení závěrečného vyúčtování projektu  

ze dne 18. 5. 2019 na 18. 5. 2020, z důvodu majetkoprávního vypořádání dotčených pozemků pro stavbu, 

schválit Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/3828/2018, kterým se mění termín ukončení realizace projektu 

„Smíšená stezka pro pěší a cyklisty“ z 29. 3. 2019 na 29. 3. 2020 a termín závěrečného vyúčtování 

projektu ze dne 18. 5. 2019 na 18. 5. 2020  

a uložit 

1. Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek, 

zajistit vyrozumění příjemce dotace o přijatém usnesení,  

2. Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek, 

podepsat Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/3828/2018. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Informace k ukončení šetření ÚOHS ve věci nákupu akcií dopravce společností Autobusy LK, s.r.o. 

- k bodu jednání ZLK 03/19/50k 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/19/VD/15 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje bere na vědomí a doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje vzít na vědomí písemnou informaci Informace k ukončení šetření ÚOHS ve věci nákupu akcií 

dopravce společností Autobusy LK, s.r.o. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Jiřího Hruboň informoval o jednání s městy libereckojablonecké aglomerace –  jedná se  

o optimalizaci přesahu PAD/MHD.  Současné vztahové a osobní problémy mezi vedením Jablonce nad 

Nisou a DPMLJ konečnému řešení situace moc nepomáhá a byli bychom rádi, kdyby se situace uklidnila a 

nebyla ohrožena spolupráce, např. na tramvajové lince č. 11. Uvedl, že smlouva uzavřená pro město 

Jablonec nad Nisou a DSOJ na 2 roky, dává více času na cílové řešení.  

Ing. Hruboň podal informace o rozjezdu desetileté zakázky v oblasti Východ 1 a Východ 2  

od 20. 4. 2019. Uvedl, že poprvé po dlouhé době se jedná o dlouhodobou zakázku, ladí se detaily, které 
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nebyly známy před rokem, když se zadání tvořilo. Zkušenosti do smlouvy se promítnou do smluv  

s ČSAD Liberec a s ČSAD Česká Lípa. 

Dále podal informace o přeshraniční spolupráci s jinými kraji. V současné době je jedním z hlavních témat 

dopravních řešení zejména v Libereckém kraji, který vznikl jako nový samosprávný celek mezi původním 

Severočeským a Východočeským krajem. Díky němu jsou původní vnitrokrajské přepravní proudy 

rozříznuty hranicemi Libereckého kraje, přestože i nadále historicky existují. Smluvní mezikrajská 

spolupráce je proto nezbytná, aby cestující nemuseli přesedat na hranicích kraje a mohli se odbavit 

jednotně. Významně roste spolupráce se Středočeským krajem – významný je dostředivostí Prahy  

a průmyslem Automotive, který na sebe natahuje obyvatele Libereckého kraje zejména z oblastí s absencí 

průmyslu (Českolipsko, Semilsko).  

Na závěr uvedl, že nástrojem k užší spolupráci  mezi Středočeským kraje, Libereckým krajem a Hlavním 

městem Prahou by se mělo stát Memorandum o horizontální spolupráci, které připravuje KORID LK  

ve spolupráci se svými partnery vlastněnými zmíněnými samosprávami. Jedním ze společných výstupů 

z tohoto memoranda je společný postup v interoperabilním odbavovacím systému, který v současné době 

provozuje pod názvem Multikanálový odbavovací systém pražský Operátor ICT.  

 

 

8. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Ing. Jiří Řádek uvedl, stěžejní body za poslední měsíc tady již byly zmíněny. Informoval, že proběhla 

valná hromada na ČSAD Liberec, a.s., kde byla uplatněna vlastnická práva. V současné době dochází  

ke konsolidaci dopravce. Dochází k navyšování základního jmění V ČSAD Liberec, a. s.,  

tak i v Autocentrum Nord, a. s., kde mají Autobusy LK majetkovou část, připomněl, že jsou  

to podmínky toho, aby skutečně ta firma mohla fungovat v roce 2019 ještě na základě smlouvy, 

kterou má uzavřenou s krajem na dopravní obslužnost do konce roku 2019. 

Dále uvedl, že probíhají ze strany Autobusy LK nabídky na jednotlivé obce – akcionáře ČSAD 

Liberec, a. s., kteří mají do konce března 2019 projevit svoji ochotu/zájem odprodat akcie, které 

v drobném procentu mají. Obcím byla za akcie nabídnuta nominální hodnota, která vychází  

ze znaleckého posudku, kdy Liberecký kraj kupoval akcie od LIADU – majoritní podíl. J. Řádek 

pro zajímavost uvedl, že je 32 akcionářů ČSAD Liberec, a. s. (ty největší jsou Autobusy LK, pak 

statutární město Liberec a 30 obcí). Do budoucna by mělo být vytvořeno 100% s. r. o. a mohla by 

být společnost řízena operativněji. V současné době Autobusy LK obdrželi již přes cca 1/3 

stanovisek, která jsou ve směs kladná, kromě zatím 3 obcí. 

J. Řádek uvedl, že v následujících měsících by společnost Autobusy LK měla začít komunikovat 

s odborem dopravy ohledně smlouvy na zajištění dopravní obslužnosti, která bude uzavřena mezi 

Libereckým krajem a dopravcem tak, aby se mohl dopravce včas připravit na veškeré technické podmínky 

apod. Smlouva by neměla být v zásadě jiná, než smlouva, která je vysoutěžená s dopravcem BusLine LK 

s. r. o. od dubna 2019. Samozřejmě platí politické zadání, že vnitřní dopravce nesmí být dražší než 

nejdražší dopravce v regionu. 

 

Diskuze: M. Kouřil, J. Jeníček, P. Šimoník   

 

 

9. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák předložil statistiky dopravní nehodovost v Libereckém kraji a tiskovou zprávu mapující 

stav.  Upozornil na potřebnost dotace na provoz dopravních hřišť. Dále informoval o běžících projektech 

v oblasti BESIP. 
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10. Informace o činnosti KSS LK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil. 

 

 

11. Informace o činnosti Silnice LK a. s. 

 

Ing. Petr Šén se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil. Členům výboru dopravy zaslal 

elektronicky písemnou zprávu pro 3. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 

2019 - Silnice LK a. s. 

 

 

12. Různé 

 

 

Na závěr předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval přítomným za účast  

na dnešním zasedání. 

 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno: 16:36 hod. 

V Liberci dne 19. 03. 2019 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Ověřil: Ing. František Pešek 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Schválil:  

Ing. Milan Kouřil 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 


